

# ARKITEKTURSEKTIONENS

## Styrelseråd

02-10-2024

Plats: A415

Fika: kanelbullar

Närvarande: Klara, Lisa, Noel, Esmeralda

**1. Mötet öppnas kl.12**

**2. Fika och samkväm - Klara fixar fika**

**3. Uppföljning från förra styrelserådet**

Alla överlämningar är inte färdiga ännu.

Lisa väntar på överlämning.

Noel behöver åtkomst till gmail och google drive

Esmeralda behöver åtkomst till sekreterare mail.

**4. Överlämningar**

Alla överlämningar är inte färdiga ännu.

Lisa väntar på överlämning.

**5. Megarådet, Ekonomirådet och Nämndrådet**

Borde Megarådet och Nämndrådet slås ihop?

Noel tycker inte det eftersom de inte har mycket gemensamt.

Gemensamt råd med nämnderna och megarådet då och då, särskilt ifall samarbeten ska diskuteras. Nämnderna borde ha möjligheten att närvara vid megaråd ifall de har något de vill diskutera.

**6. SM1 utlysning**

6:e november, bör utlysas 16 oktober.

Planera inför vad vi kan ta upp på SM.

**7. Verksamhetsplan**

Kanske sitta en kväll och skriva, prata om förväntningar.

Hitta datum för styrelsekväll, möjligtvis måndag 7:e oktober

Plats: skolan.

Tid: 17:00

**8. Flytt till oASen + Samboendekontrakt**

Vi har ett förråd och ska gå till oASen med våra saker om ungefär 1-2 veckor.  
Festeriet ska prioriteras, man kan betala via swish eller bankgiro.

**9. Städning och fix av förråd**

Nya i styrelsen måste skicka sina kortkoder till Klara eller Melina.

**10. Ovveförsäljning**

När: om två veckor i amöban

**11. Övrigt**

Vi har en potentiell kandidat till SNAS som kan bli vald/tillsatt på nästa SM.

**Mötet avslutas kl. 12:57**